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3740/2012. 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Készült: Heves város Képviselő-testületének 2012. február 29-én (szerdán) 9.00 órai kezdettel 

megtartott üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Kis Tamás, Kozma Tamás, Krusper Éva, Deli Miklós, Szedlák Szabolcs 

képviselők                       

                      Csáki Zsigmond polgármester 

           Balázs Ferenc alpolgármester 

            dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

            Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

                       Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

                       Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

                       Sveiczer Sándor tanácsnok  

                       Szabó Sándor címzetes főjegyző 

                       Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

                       Dr. Balázs Éva irodavezető 

Domján Róbert csoportvezető 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

Hallai Ferenc humánpolitikai és szervezési ügyintéző 

dr. Gortva János bizottsági tag 

                       Molnár Ferenc RNÖ elnöke 

                        Balog Lajos RNÖ tagja 

  Erdészné Turcsányi Katalin HVMKI igazgatója 

  Balázs Lászlóné Kerekerdő Tagóvoda vezetője 

  Fehérné Holló Anikó Arany János úti Tagóvoda vezetője 

  Papp László mezőőr 

  Papp Lajos mezőőr 

  Mengyi Norbert HVNOI gazdasági vezetője 

  Rózsa Sándor HVNOI igazgatója 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülésén jelenlévő 

képviselők száma 12 fő. Az ülés határozatképes. Javasolta a testületnek, hogy a meghívóban 

feltüntetett napirendek közül a mai ülésen ne tárgyalják a 9. napirendi pontot: Indítvány a 

siófoki 7452 hrsz-ú belterületi ingatlan tulajdonközösségének megszüntetése tárgyában, 

illetve a 11. napirendi pontot: Indítvány FŐKEFE Nonprofit Kft. bérleti szerződés módosítása 

tárgyában. Tájékoztatta a testületet, hogy a Városfejlesztési Bizottság és a Jogi és Ügyrendi 

Bizottság együttes ülésükön arra az álláspontra jutott, hogy a döntés meghozatalához további 

információkra lesz szüksége. A 11. napirendi pont tárgyalásának elnapolását szintén 

információ hiánya miatt kezdeményezte a Városfejlesztési Bizottság. Kérte a Képviselő-

testületet, hogy 13. napirendi pontként vegyék fel Sürgősségi indítvány a Thermo-Astra Kft 

kérelméről szóló indítványt, 14. napirendi pontként: Sürgősségi indítvány a Penzió 17 Kft felé 
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fennálló tartozás rendezéséről szóló indítványt és 15. napirendi pontként: Sürgősségi 

indítvány bankszámlavezetésére közbeszerzési eljárásról szóló indítványt.  

 

 

Napirend: 

 

 NAPIRENDI  JAVASLAT BETERJESZTŐ 

1/ Indítvány Heves Város Önkormányzata 2011. évi költségvetési 

rendelet módosítására 

RENDELET-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/ 
Indítvány a közműves ivóvízért és a közüzemi csatornamű 

használatért fizetendő díjról szóló rendelet hatályon kívül 

helyezéséről  

RENDELET- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

3/ Indítvány az egészségügyi alapellátást nyújtó szolgálatok 

körzeteinek módosítására 

RENDELET- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

4/ 
Indítvány a Heves Városi Művelődési Közgyűjteményi Intézet 

(HVMKI) 2012. évi munka- és rendezvénytervének jóváhagyására 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

5/ Indítvány a Heves, Hunyadi u. 19-21. számú ingatlan Társasház 

tulajdont alapító okirat és Szervezeti – működési szabályzata 

elfogadása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

6/ 
Indítvány Ladies Kerámia Kft. bérleti díj elengedése tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

7/ Indítvány Jancsó és Jancsó 60. Kft. bérleti díj csökkentése 

tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

8/ Indítvány a Kolozsvári u. 10. I/1. szám alatt lévő bérlakás gázfűtés 

beruházás megtérítése tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

9/ Indítvány Fehér Jánosné által bérelt 3360 Heves, Kolozsvári u. 10. 

I/2. szám alatt lévő üzleti célú bérlakás bérleti jogának 

meghosszabbítása tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Sárándi István 

bizottsági elnök 
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10/ Indítvány a város oktatási helyzetének felülvizsgálatára a 

megváltozott jogszabályok szellemében, ill. a város oktatási 

koncepció megváltoztatására 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

11/ Indítvány komplex telep-program tárgyában  

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

12/ Beszámoló a mezőőri szolgálat 2011. évi tevékenységéről 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

13/ Sürgősségi indítvány a Thermo- Astra Kft. kérelme tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

14/ Sürgősségi indítvány a Penzió 17 Kft felé fennálló tartozás 

rendezése tárgyába  

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

15/ Sürgősségi indítvány bankszámlavezetésre közbeszerzési eljárás 

tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúan - elfogadta a napirendi javaslatot. 

 

 

Napirend előtti hozzászólás: 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

Tájékoztatta a testületet arról, hogy a képviselők és a polgármester leadta 

vagyonnyilatkozatát a jogszabályi előírásoknak megfelelően. A Jogi és Ügyrendi Bizottság az 

erről szóló igazolásokat kiállította.  

 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy Vona László bizottsági elnök bejelentésére azért volt szükség, mivel csak azok 

a képviselők vehetnek részt a testület munkájában, akik jogszabályi kötelezettségüknek eleget 

tettek.  
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Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

 

A két ülés közötti fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót a testület tudomásul vette.  

 

 

 

Jelentés lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

A Képviselő-testület a 157/2011. (IX.14.), önkormányzati határozat végrehajtásáról 

szóló jelentést tudomásul vette. 

 

 

 

Napirendek tárgyalása 

 

 

1./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzata 2011. évi költségvetési 

rendelet módosítására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 fővel megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendeletet-tervezetet.  

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan elfogadásra javasolja a 

rendeletet-tervezetet. 

 

 

 

Kérdések 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén feltett kérdéseire az ülés folyamán nem kapott 

választ, csak ígéretet, hogy írásban megkapja az erre vonatkozó anyagot. Sérelmezte, hogy 

kérdéseire adott választ tartalmazó anyag csak az ülést megelőzően került kiosztásra. 
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Véleménye szerint a 2011. költségvetés módosítás egyes sorai magyarázatra szorultak volna, 

összegszerű eltéréseket fedezett fel. Az írásos anyag nem nyugtatta meg.  

Elmondta, hogy a 15. mellékletben a városüzemeltetésnél a tárgyi eszközök, immateriális 

javak értékesítésénél a 2011. évi költségvetés első elfogadásakor 253.400.000 forint volt 

betervezve és 2011. november 31-én is ez az összeg szerepelt az adott sorban. Mi teljesült 

ezekből az eladásokból? Megkérdezte, hogy a közel 169 millió forint mit takart, mit 

értékesített ténylegesen az önkormányzat. Ha nem adott el semmit az önkormányzat, akkor a 

sorban 0 forintnak kellene szerepelni. Véleménye szerint ez a sor egy bújtatott hiányt 

takarhat. Véleménye szerint már a költségvetés I. fordulójába is látható volt, hogy a tervezett 

érték nem fog teljesülni.  

A polgármesteri hivatal igazgatási tevékenységével kapcsolatos kimutatás a 12. mellékletben 

található meg. A hivatalban dolgozó 47 fő személyi juttatásánál +12,3 millió forintos 

módosítás történt. Az írásos anyagban található választ el tudja fogadni, de véleménye szerint 

az indítvány szöveges részében is ki kellett volna fejteni.   

Nem támogatja a 2011. évi költségvetés módosítását azért, mert 2011. október 13-án Szabó 

Sándor felé intézet kérdésére a mai napig nem kapott választ. 4,5 hónapja azt kérte Szabó 

Sándor címzetes főjegyzőtől, hogy adjon magyarázatot egy cég 4,5 milliós kifizetésére. 

Elmondta, hogy sem a szerződéseket, sem a teljesítési igazolásokat nem kapta meg. Reméli, 

hogy hamarosan megkapja a kért anyagokat. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy mindent elkövetnek, hogy a 2012. évi költségvetés II. fordulójánál ne lehessen 

információ hiányra hivatkozni, és a 2012. évi költségvetés II. fordulójára az anyagot az előző 

fordulóban tett javaslatoknak megfelelően készítik el. A Sveiczer Sándor által nevezett 

bújtatott hiányt elméleti hiánynak hívja, és a 2012. évi költségvetésben is szerepelni fog, 

hiszen a piac dönti el, hogy a tervezett ingatlan értékesítésből mi valósul meg. Elmondta, hogy 

minden költségvetés elfogadásakor egy elvi számot fogad el a testület és, ha az évközi 

történések változnak, annak megfelelően a költségvetés is változik.  Megjegyezte, hogy 

jelenleg kidolgozás alatt áll a válságköltségvetés is.  

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet elfogadásáról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, 2 nem szavazattal és 3 tartózkodás 

mellett a következő rendeletet alkotta: 

 

 

3/2012. (III. 2.) önkormányzati rendelet 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

Önkormányzata 2011. évi költségvetéséről szóló 6/2011. 

(III.18.) rendeletének módosításáról a mellékelt rendeletet 

alkotta. 
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2./ napirendi pont tárgya: Indítvány a közműves ivóvízért és a közüzemi csatornamű 

használatért fizetendő díjról szóló rendelet hatályon kívül helyezéséről  
 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendeletet-tervezetet. 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő rendeletet alkotta: 

 

 

4/2012. (III. 2.) önkormányzati rendelet 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete a közüzemi 

vízműből szolgáltatott ivóvíz és a közüzemi csatornamű 

használatáért fizetendő díjról szóló rendelet hatályon kívül 

helyezéséről a mellékelt rendeletet alkotta. 

 

3./ napirendi pont tárgya: Indítvány az egészségügyi alapellátást nyújtó szolgálatok 

körzeteinek módosítására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérdések 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Az egészségügyi alapellátást nyújtó szolgáltatókkal történt-e egyeztetés? 

 



73 

 

 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

 

Elmondta, hogy azokkal a gyermek háziorvosokkal és fogorvosokkal történt egyeztetés, 

akiknek körzetét érinti a változtatás. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt, a határozati javaslatot, 

illetve a rendeletet, melyet 3 igen szavazattal elfogadásra javasol a testületnek.  

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslatot, valamint a 

rendeletet. A bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendeletről és határozati javaslatról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő rendeletet alkotta és határozatot hozta: 

 

 

5/2012. (IIII. 2.) önkormányzati rendelet 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

egészségügyi alapellátást nyújtó szolgálatok körzeteinek 

meghatározásáról a mellékelt rendeletet alkotta. 

 

18/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

egészségügyi alapellátást nyújtó szolgálatok körzeteinek 

meghatározásáról szóló rendelet megalkotásával egyidejűleg 

a módosítással érintett vállalkozó háziorvosokkal és 

fogorvosokkal, valamint a Hatvéd Prevenció Szolgáltató Kft. 

– vel (védőnők ) kötött feladat-ellátási szerződéseit akként 

módosítja, hogy a szerződések mellékleteit az új rendelet 

alapján kicseréli. 

Kéri továbbá, hogy az OEP Észak-magyarországi Területi 

Hivatala Heves Megyei Irodával megkötött finanszírozási 
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szerződéseiket módosítani, ehhez pedig a működési 

engedélyeiket az illetékes Heves Megyei Kormányhivatal 

Népegészségügyi Szakigazgatási Szervnél szintén módosítani 

szíveskedjenek. 

Ez utóbbi költségeit a Heves város 2012. évi költségvetéséből 

– számla ellenében – biztosítja. 

 

Határidő: 2012. május 30. 

Felelős: az érintett vállalkozó orvosok 

   a Hatvéd Prevenció Szolgáltató Kft. 

   Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

 

4./ napirendi pont tárgya: Indítvány a Heves Városi Művelődési Közgyűjteményi Intézet 

(HVMKI) 2012. évi munka- és rendezvénytervének jóváhagyására 
 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és határozati javaslatot, 

melyet 3 igen szavazattal elfogadásra javasol a testületnek azzal a kiegészítéssel, hogy április 

22-e, a Földnapja kerüljön be a rendezvénytervbe. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 

módosító javaslatáról, mely szerint április 22-e, a Föld napja kerüljön be a rendezvénytervbe. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal elfogadta a 

rendezvényterv kiegészítésére vonatkozó javaslatot.  

 

A Polgármester kérte a Képviselő-testület tagjait szavazzanak az Oktatási és Szociálpolitikai 

Bizottság javaslatával kiegészült indítványról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

19/2011. (II.29.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Heves 

Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet (HVMKI) 
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2012. évi munka- és rendezvénytervét jóváhagyja azzal a 

módosítással, hogy a rendezvénytervet ki kell egészíteni a 

Föld Napja, április 22-i rendezvénnyel.  

 

Határidő: határozat közlésére 2012. március 14. 

                végrehajtásra folyamatos 2012. december 31. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

a végrehajtásért: Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 

 

 

 

5./ napirendi pont tárgya: Indítvány a Heves, Hunyadi u. 19-21. számú ingatlan Társasház 

tulajdont alapító okirat és szervezeti-működési szabályzata elfogadása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslatot 5 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslatot 5 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítvány elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

 

20/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 
A Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalt a 

Heves, Hunyadi u. 19-21. számú ingatlan Társasháztulajdont 

Alapító Okirat és Szervezeti-működési szabályzata elfogadása 
tárgyában benyújtott indítványt és a következő önkormányzati 

határozatot hozta: 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Heves, belterület 

1449/1 hrsz. alatt felvett, természetben Hunyadi u. 19-21 számú 

ingatlan Társasháztulajdont Alapító Okiratát és a Társasház 
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szervezeti-működési szabályzatát a határozat melléklete szerint 

elfogadja.  

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. március 10. 

 

 

 

6./ napirendi pont tárgya: Indítvány Ladies Kerámia Kft. bérleti díj elengedése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság nem támogatja a kaució bérleti díjba történő beszámítását. A bizottság 

javasolja, hogy a beruházott összeg 15 %-át kitevő 3 havi bérleti díjat a bérlő lelakhassa. A 

bizottság a javaslatot egyhangúan támogatja.  

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és a bizottság javasolta 180.000 forint 

elengedését, a bizottság a módosító javaslatot egyhangúan támogatja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint a két bizottsági módosító javaslata hasonló, de a Pénzügyi Bizottság által 

tett javaslat precízebb. 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság elfogadja a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatát. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, szavazzanak a Pénzügyi Bizottság javaslatáról, mely szerint 

a kaució letétele mellett a 3 havi bérleti díj lelakása lehetséges. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - következő 

határozatot hozta: 
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21/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 
 Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

a Ladies Kerámia Kft. bérleti díjának elengedése tárgyában 

benyújtott indítványt és a következő határozatot hozta: 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Ladies 

Kerámia Kft., mint bérlő részére hozzájárul – a Heves 

belterület Hrsz.: 822/1, természetben 3360 Heves, Szerelem A. 

út 28. szám alatti épület bérléséhez kapcsolódó kaució 

megfizetése mellett - háromhavi bérleti díj fizetése lelakásának 

lehetőségéhez.   

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester  

Határidő: 2012. március 10. 

 

 

 

7./ napirendi pont tárgya: Indítvány Jancsó és Jancsó 60. Kft. bérleti díj csökkentése 

tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslatot azzal a 

kiegészítéssel támogatja, hogy a cég meglévő tartozásait március 31-ig rendezze. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy a képviselő-testület a Jancsó és Jancsó 60 Kft kérelmét 

akkor tárgyalja, ha a 110.000 forintos hátralékát megfizeti.  

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Elfogadja a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatát. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

 Kérte a Képviselő-testület tagjait szavazzanak a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatáról. 
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Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

22/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 
Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 

Jancsó és Jancsó 60 Kft. bérleti díj csökkentése tárgyában 

benyújtott indítványt és a következő határozatot hozta: 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Jancsó és Jancsó 

60 Kft. által bérelt, Heves Szerelem A. út  20. szám alatti (Hrsz.: 

826/2) bútorüzlet bérleti díj csökkentési kérelmét bérleti díj 

hátralékának kiegyenlítését követően tárgyalja. 

  

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. március 10. 

 

 

 

8./ napirendi pont tárgya: Indítvány a Kolozsvári u. 10. I/1. szám alatt lévő bérlakás 

gázfűtés beruházás megtérítése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslatot 5 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan a határozati javaslat 

elfogadását javasolja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az határozati javaslatról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 
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23/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

a Kolozsvári u. 10. I/1. szám alatt lévő bérlakás gázfűtés 

beruházás megtérítése tárgyában benyújtott indítványt és a 

következő határozatot hozta: 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete nem 

támogatja a Heves Kolozsvári u. 10. I/1. szám alatti, Tarjányi 

Mária – volt bérlő – által megvalósított gázfűtés beruházás 

költségének Győri Erika örökös részére történő megtérítését. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. március 20. 

 

 

 

9./ napirendi pont tárgya: Indítvány Fehér Jánosné által bérelt 3360 Heves, Kolozsvári u. 

10. I/2. szám alatt lévő üzleti célú bérlakás bérleti jogának meghosszabbítása tárgyában 

 

Beterjesztő: Sárándi István bizottsági elnök 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

 

24/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

Fehér Jánosné által bérelt 3360 Heves, Kolozsvári u. 10. I/2. 

szám alatt lévő üzleti célú bérlakás bérleti jogának 

meghosszabbítása tárgyában benyújtott indítványt, és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

A Képviselő-testület Fehér Jánosné bérlőnek a Hrsz.: 1778 - 

3360 Heves, Kolozsvári u. 10. I./2 szám alatt lévő, 56 m
2
 

alapterületű komfortos üzleti célú bérlakásra a bérleti 

jogviszonyát további 5 évre, 2012. május 01. napjától – 2017. 
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április 30. napjáig tartó határozott időtartamra 

meghosszabbítja. 

  

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. április 30. 

 

 

 

10./ napirendi pont tárgya: Indítvány a város oktatási helyzetének felülvizsgálatára a 

megváltozott jogszabályok szellemében, ill. a város oktatási koncepció megváltoztatására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester  

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal 

támogatja a határozati javaslat elfogadását. A bizottság javasolja a HVNOI igazgatóságának 

a Körzeti Általános Iskola épületébe történő átköltöztetését, a HVNOI alapító okiratának 

2012. március 31-ig történő módosítását, illetve az átköltözés időpontja 2012. július 31-ig 

történjen meg. 

 

 

Sárándi István képviselő 

 

Korábban a testületnek az oktatással kapcsolatosan az volt a koncepciója, hogy a Körzeti 

Tagiskola szerepét kell erősíteni. Történt-e ennek érdekében valamilyen lépés. Ha az 

igazgatóságot átköltöztetnék, akkor a Körzeti Tagiskola szerepének erősítése 

megvalósulhatna-e, mert így kevesebb gyereket tud befogadni az intézmény.  

 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes  

 

Szorgalmazta a kistérségi szerep erősítését, azonban az iskola részéről nem tapasztalt ilyen 

irányú lépést, a bizottsági ülésen sem vettek részt az iskola képviselői. Véleménye szerint a 

kistérségi szerep erősítését már korábban el kellett volna kezdeni. A törvényi változások miatt 

az oktatás jövőjét nehéz megjósolni. A környék iskolái az elmúlt években elkezdték iskoláik 

szerepének erősítését, hevesi gyerekeket csábítottak iskoláikba.  Az igazgatóság 

beköltöztetését az indokolta, hogy az igazgatóságnak a gyerekek közelében kellene lenni. A 

beköltöztetésnek nincs többlet költsége, csak a számítógépek és az okmányok áthelyezését kell 

megoldani.  
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Rózsa Sándor igazgató 

 

A bizottsági ülésre nem kaptak meghívást, ezért nem vettek részt az ülésen. Ha a testület az 

átköltöztetés mellett foglal állást, akkor az igazgatóság aláveti magát a testület akaratának. A 

problémát az informatikai rendszer költöztetése jelentheti, véleménye szerint ennek költségét 

meg kellene vizsgálni.  

 

 

Sárándi István képviselő 

 

Az intézményvezetés nem úgy gondolkodik, mint a képviselők, az intézmény vezetés a 

képviselő-testület döntései szerint cselekszik. Véleménye szerint legközelebb meg kell hívni az 

ülésekre az intézményvezetést és így lehetőség nyílik eszmecserére. Nem tartja jónak, hogy a 

képviselő-testület a város oktatási koncepcióját illetően ötletelget. Egyetért, hogy az 

oktatással kapcsolatban a jogszabályi változások ismeretének hiányában nehéz döntést hozni, 

e miatt várni kellene az oktatási koncepció kialakításával.    

 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

Az oktatási koncepció megvalósításhoz szükséges rendeletek még nem születtek meg, a még ki 

nem hirdetett rendeletekkel kapcsolatos kérdésekkel nem is foglalkozott a bizottság. Az 

igazgatóság költözése azonban nem érinti a törvényi változást, ugyanakkor az igazgatóság 

átköltöztetésével lehetőség nyílik költségmegtakarításra, illetve felszabadul egy épület. 

Lehetőség nyílna a városban jelenleg széttagoltan székelő HEVA Kft-nek a felszabadult 

épületbe való beköltöztetésére.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint, ha két fél együtt akar működni, ahhoz nem szükséges a formális meghívó. 

A HVNOI székházával kapcsolatos javaslatot érintően elmondta, hogy a város jelenleg két 

problémával áll szemben, az egyik a pénzügyi probléma, a másik politikai probléma, a város 

oktatásának átszervezése. Az igazgatóság átköltöztetése csak a probléma egyik elemének a 

kiragadása. Ha a testület hozzányúl az oktatás egyik eleméhez, akkor annak hatása lesz az 

oktatás többi elemére is, mivel ezek a lépések egymással összefüggnek. Óvatosságra intette a 

testületet a javaslatot érintően. Érdemes-e az átszervezésbe belekezdeni az oktatási törvények 

megszületése előtt, hiszen az átszervezés hozadéka nem ebben az évben jelentkezne. Javasolja, 

hogy az igazgatóság átköltöztetésével kapcsolatos vitát a költségvetés tárgyalásánál 

folytassák le. 

 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

A rendszert nem módosítja a bizottság javaslata. Nem tud arról, hogy az épületre lenne vevő, 

ez nem tartozik az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság hatáskörébe. Már több megbeszélés 

folyt az igazgatóság átköltöztetéséről, a bizottság értékelte a helyzetet. Kérte dr. Zemlényiné 

Bíró Judit intézményi referenst mondja el véleményét az igazgatóság átköltöztetéséről. 
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Török János bizottsági elnök 

 

 Véleménye szerint az igazgatóság átköltöztetése költségmegtakarítást eredményez. A 

számítástechnikai rendszer beüzemelése azt jelenti, hogy egy-két dolgozó átköltözteti a 

számítógépeket és internetre rácsatlakoztatja azokat. Az igazgatóság átköltöztetése gyermek 

férőhelyet nem foglal el. Véleménye szerint az igazgatóságnak a gyermekek közelében kell 

működnie. A Körzeti Iskola szerepének erősítését már hamarabb el kellett volna kezdeni. 

Tenk, Hevesvezekény és Átány közös iskolát működtet, és csábítja a hevesi gyerekeket. 

Véleménye szerint is törekedni kell a Körzeti Tagiskola szerepének erősítésére. Lépnie kell a 

testületnek az átszervezést illetően, és annak jobban kell sikerülnie, mint a Kempelen 

átszervezésének, ahol túlterheltek egy iskolát, a másik épületet pedig ugyanolyan költségekkel 

üzemeltetjük.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Nem zárkózott el a javaslat elől, de véleménye szerint a költségvetési vita során kellene az 

igazgatóság átköltöztetést megbeszélni. Rózsa Sándor igazgatótól kérte, vizsgálja meg milyen 

intézkedések történtek a Tagiskola szerepének erősítésére. 

 

 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

 

Véleménye szerint célszerű az iskola vezetőségét valamelyik iskola épületében elhelyezni. 

Pénzügyileg nem modellezték a költözést, az igazgatóság átköltöztetése nem jár jelentős 

költséggel, az átköltözés során csak az informatikai rendszer átköltöztetését kell megoldani. 

Elmondta, hogy az alapító okirat azt tartalmazza, hogy az iskolák és az óvodák csak a város 

közigazgatási területéről fogadhatnak be gyereket, illetve beszámolt arról, hogy 

Hevesvezekénnyel van egy társulási megállapodása a városnak. A környező települések 

szükségszerűségből társultak, másképp nem maradhattak volna fenn, egyes évfolyamokon nem 

volt meg a megfelelő gyermek létszám. Véleménye szerint a szülőknek nem célja, hogy a 

gyermeket az iskola és az lakhelye között utaztassák. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester  

 

Megkérdezte, hogy az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság egyetért-e a javaslatuk 

költségvetéssel együtt történő megtárgyalásával.  

   

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elfogadta a polgármester javaslatát. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 

módosító javaslatáról, mely szerint az HVNOI igazgatósága Körzeti Tagiskolába történő 

átköltöztetésére a költségvetés második fordulós tárgyalása során térnek vissza.  
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Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a bizottság javaslatát 11 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellet fogadta el.  
 

A Polgármester kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az elfogadott 

módosítással együtt a határozati javaslatról. 
 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

 

25/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a város 

oktatási helyzetének felülvizsgálatára a megváltozott 

jogszabályok szellemében, ill. a város oktatási koncepció 

megváltoztatására készült indítvány alapján úgy határozott, 

hogy a fentiek megtárgyalására a végrehajtási rendeletek 

megjelenését követően tér vissza. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

2. A Képviselő-testület az önkormányzat 2012. évi 

költségvetése második fordulós tárgyalása során vitatja meg a 

HVNOI igazgatósága Körzeti Tagiskolába történő 

átköltöztetésére vonatkozó javaslatot. 

 

Határidő: 2012. március 9. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

10.05-kor szünetet rendelet el. Az ülés 10. 21-kor folytatódott. 

 

 

 

11./ napirendi pont tárgya: Indítvány komplex telep-program tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy 2012. február 26-án Balogh Zoltán államtitkár 

sajtótájékoztatót tartott, mely szerint több mint 400 milliárd forint elkülönített keret áll 

rendelkezésre, melyből 50 települést kívánnak támogatni. Heves helyzeti előnye abból adódik, 

hogy elkészült a telep komplex fejlesztési terve, amelyre vonatkozó pályázat forráshiány miatt 
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nem került elbírálásra. A korábbi pályázat kapcsán 85 %-os pályázati intenzivitásról lett 

volna szó, a jelenlegi pályázat 100 %-os intenzivitású. Elmondta, hogy a két pályázat nem 

zárja ki egymást. Véleménye szerint Heves „Krakkói” városrésze olyan helyzetben van, hogy 

mindkét fejlesztési programban részt vehet. Az egyik pályázat beadási határideje tavaszra, a 

másik pályázat beadási ideje késő nyárra tehető. Az elkészített pályázati anyagok 

benyújtására már a tavaszi fordulóban lehetőség nyílna. A pályázat beadásához a testület 

részéről elvi felhatalmazás szükséges. Amennyiben a pályázat támogatást nyer, visszakerül a 

testület elé és a képviselő-testület döntésének értelmében lesz megköthető a támogatási 

szerződés. 

 

 

Kérdések  

 

 

Török János képviselő  

 

Megkérdezte, hogy mi a pályázat célja, mit valósít meg.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a pályázat egyes elemeinek az elkövetkező 30 nap alatt kell összeállnia. 

Elképzelésük az, hogy a pályázati kiírásnak megfelelően egyes elemeket kiemelnek és a 

pályázat során elszámolnak. A gyermek szegénység elleni program keretében részben 

felújításra került a Cigány Kisebbségi Önkormányzat székháza a Dankó úton, a pályázatba 

bele lehetne tenni a székháznak a teljes felújítását, illetve lehetőség van még a szegregátumtól 

1 km-es körzetben lévő ingatlan felújítására is. Heves Város 150 millió forintos pályázatot 

készíthet el, ebből körülbelül 21-22 millió forintos részt vehet ki, amely rész felújításhoz 

kapcsolódó beruházás. Elmondta, hogy Heves város a START munkaprogram keretében kevés 

embert tudott foglalkoztatni, véleménye szerint ebben a programban lehetőség nyílna további 

foglalkoztatásra. A program 2 éves futamidejű. Jelezte, hogy még nincs részletesen kidolgozva 

a pályázat. A konzorcium elindulásához elvi felhatalmazás szükséges. A pályázati anyag 

elkészülését követően lehetőség van rá, hogy a képviselő-testület számára bemutatásra 

kerüljön.  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Nem ért egyet a pályázatban a székház felújításával, mivel az épületek felújítása nem oldja 

meg a gyermek szegénységet. Ezek az emberek nem motiváltak abban, hogy dolgozzanak, 

vagy ellássák a családjukat. A pályázat csak elősegíti, hogy emberek munka nélkül 

megéljenek.  

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Nem ért egyet Kis Tamás képviselővel. Véleménye szerint minden lehetőséget meg kell tenni, 

az emberek helyzetének jobbá tétele érdekében. Kérte, hogy a Cigány Kisebbségi 

Önkormányzatot vonják be a pályázat összeállításába.  
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dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Nem ért egyet Kis Tamás képviselővel. Véleménye szerint a társadalomnak kell olyan 

helyzetet teremtenie, amelyben az emberek dolgozhatnak, ha az emberek nem élnek ezzel a 

lehetőséggel, akkor lehet ezzel a bírálattal élni. A 70-es években Berva Rt. hevesi gyárában 

dolgozott, ahol 600 fő munkásból 150 fő roma származású munkás volt, tucatjuk dolgozott ott 

már több mint 5 éve. Ha a társadalom lehetőséget teremt, akkor a romák beilleszkednek, és 

dolgozni fognak.  Nem tudja elfogadni, hogy azzal elintézetnék a helyzetet, hogy az emberek 

nem motiváltak abban, hogy dolgozzanak. 

 

 

Török János képviselő 

 

Véleménye szerint a felújításoktól nem fognak a romák jobban élni. A romák jobban 

értékelnék a pályázat során megvalósuló fejlesztéseket, ha a pályázat megvalósításába 

bevonásra kerülnének. Véleménye szerint, amíg munka nélkül meg lehet élni, addig a 

probléma nem oldódhat meg.  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Véleménye szerint dr. Nagy Sándor képviselővel ugyanazt a helyzetet látják, csak máshogy 

elemzik. A 70-es években az emberek munka nélkül nem tudtak megélni, ma viszont meg lehet 

élni anélkül, hogy az ember elmenne dolgozni, ez a társadalom hibája. Az épület felújításából, 

rendezvényszervezésből nem tanulnak az emberek, abból nem fognak jobban élni. 

Nehezményezi, hogy nem kifejezetten csak foglalkoztatásra fordítják a pályázati pénzt.  

 

 

Balázs Ferenc képviselő 

 

Támogatja a javaslatot, véleménye szerint élni kellene a pályázat során megvalósuló 

lehetőséggel. Fontosnak tartja, hogy a pályázatot megfelelő tartalommal töltsék meg. 

Véleménye szerint a környezet nevelő hatással bírhat. 

 

 

Molnár Ferenc RNÖ elnöke 

 

Kérte, hogy a képviselő-testület támogassa a pályázatot. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elvi döntésről van szó, a program még nem állt össze, a pályázati pénzt sem nyerték meg, de 

már a képviselő-testület a pályázat hatásáról vitatkozik. Arról kellene dönteni, akar-e a 

testület a 100 %-os intenzitású pályázatban részt venni. A pályázat érintheti ingatlanok 

felújítását is. Elmondta, hogy közfoglalkoztatás keretében 800 fős igényt nyújtottak be, 

azonban csak 135 fő közfoglalkoztatására kapott lehetőséget a város.  

Egyetért azzal, hogy az összeállított anyag kerüljön vissza a testület elé, illetve, hogy a Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat vezetését és a Szociális és Oktatási Bizottság elnökét vonják be a 

pályázati anyag előkészítésébe.   
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Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a módosításokkal kiegészült javaslat 

elfogadásáról, mely szerint a végleges pályázati anyag kerüljön vissza a testület elé, illetve, 

hogy a Roma Nemzetiségi Önkormányzat vezetése és a Szociális és Oktatási Bizottság elnöke 

a pályázati anyag előkészítésébe bevonásra kerüljön.   
 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

26/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 

komplex telep-program tárgyában benyújtott indítványt és a 

következő határozatot hozta: 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a TÁMOP-

5.3.6-11/1 Komplex telep-program pályázat benyújtásával 

egyetért, megvalósítását támogatja. 

 

2. A Képviselő-testület felkéri a Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat vezetését és a Szociális és Oktatási Bizottság 

elnökét, hogy a pályázati anyag előkészítésében vegyenek 

részt.   

 

3. A komplex telep-program keretében elkészült pályázatot 

benyújtás előtt – jóváhagyásra - a képviselő-testület elé kell 

terjeszteni. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. március 31. 

 

 

 

12./ napirendi pont tárgya: Beszámoló a mezőőri szolgálat 2011. évi tevékenységéről 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester  

 

 

Kérdések  

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Pontosítást szeretne kérni. Személyi és tárgyi feltételeknél az szerepel, hogy 500 km-ig kapnak 

a mezőőrök üzemanyag térítést. Úgy gondolja, hogy az 500 km-ig történő üzemanyag térítés 

személyenként és havonta értendő. Felsorolás található, hogy milyen területekből származhat 

bevétel, ezeket a területeket összeadva 4867 hektárt kap. Tudomása szerint Heves városhoz 
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9900 hektár terület tartozik. Mi az oka az eltérésnek, miért hiányzik 4000 hektár.  Nincs 

felmérve az összes fizetésre kötelezett személy? 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

A mezőőri szolgálat tevékenységből 900.000 forint bevétel keletkezik. Hol jelenik meg a 

költségvetésben, illetve mire fordítják a bevételt. 

 

 

Domján Róbert csoportvezető 

 

Sveiczer Sándor képviselő jól értelmezte az 500 km/ hó/ főként értendő. A mezőőri szolgálat 

által használt adatbázist kapta meg a mezőőri szolgálat átvételét követően a polgármesteri 

hivatal. Kísérletet tettek az adatbázis pontosítására, azonban a Földhivatalnál a 

földhasználati lap ára jelenleg oldalanként 800 Ft. A nyilvántartás aktualizálási költséget az 

önkormányzat nem tudta sem akkor, sem most megfizetni. Nem tudja, hogy a költségvetésben 

hol jelenik meg az mezőőri szolgálatból származó bevétel.  

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett támogatja a beszámoló elfogadását. Javaslatot tett a bizottság GPS és 

terepviszonyoknak megfelelő gépjármű beszerzésére. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Véleménye szerint a falugazdász hálózat adatai pontosabbak lehetnek, mint a Földhivatal 

adatai. 

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Javasolta, amennyiben lehetőség van rá, akkor egy GPS koordinátát rögzítő fényképezőgép is 

kerüljön beszerzése. Véleménye szerint a fényképezőgép költsége körülbelül 50-60.000 forint 

lehet. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Javaslatok fogalmazódtak meg, melyek szerint a költségvetésnél vizsgálják meg annak a 

lehetőségét, hogy GPS, terepviszonyoknak megfelelő gépjármű és fényképezőgép 
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beszerzésének milyen költségvetési kihatása van. A javaslatokkal beterjesztőként egyetért, a 

költségvetés II. fordulójában térjenek vissza az eszközbeszerzésekre.  

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait szavazzanak a módosított határozati javaslat elfogadásáról, 

mely szerint a költségvetésnél vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy GPS, 

terepviszonyoknak megfelelő gépjármű és fényképezőgép beszerzésére van-e lehetőség. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

 

27/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

elfogadta a mezőőri szolgálat 2011. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót. 

 

A Képviselő-testület javasolja a mezőőri szolgálat 

részére a következő eszközök 2012. évben történő 

beszerzési lehetőségének megvizsgálását: GPS, 

gépjármű, fényképezőgép. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. március 12. 

 

 

 

 

13./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány a Thermo-Astra Kft. kérelme tárgyában 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester  

 

 

Kérdések  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Megkérdezte, hogy a Thermo- Astra Kft-nek feltétlenül fontos-e, hogy a terület a tulajdonába 

kerüljön, vagy lehetséges más megoldás is, mint a terület bérbeadása vagy területhasználati 

jog bejegyzése. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

A megvásárolni kívánt ingatlan szántóterület jelenleg. A Kft-nek el lehet-e adni szántóföldet, 

illetve ha nem lehet szántóföldként eladni, akkor a terület átminősítése kinek a feladata lesz. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 
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A beruházás megvalósulásának feltétele, hogy a Thermo- Astra Kft tulajdonába kerüljön a 

terület. 

 

 

Domján Róbert csoportvezető 

 

Elmondta, hogy termőföldet nem lehet Kft-nek eladni. Beszámolt arról, hogy a Földhivatalnál 

már történt egyeztetés, amely során megállapításra került, hogy lehetséges a terület más célú 

hasznosítása. A problémát az jelenti, hogy a megvenni kívánt terület az átlagosnál jobb 

minőségű, így a Földhivatal nem tudja automatikusan jóváhagyni a más célú hasznosítást, a 

helyhez kötöttség indoklása szükséges ehhez az eljáráshoz. Az eljárást az önkormányzatnak 

kell kezdeményezni a céggel szoros együttműködésbe. Elmondta, hogy az eljárás során 

illetéket kell fizetni, illetve talajvédelmi tervet kell készíteni, ezek a díjak az eladási árba 

beépíthetőek. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető  

 

A terület, ahol a beruházás megvalósulna kivonható a művelésből. Megjegyezte, hogy elvi 

jóváhagyás nélkül a hivatal nem fordított költséget az eljárásra. Elmondta, hogy a 10 hektár 

alatti terület művelési ága megváltoztatásának díjmentességét lehet kérvényezni.  

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság és a Jogi Bizottság együttes ülés keretében megtárgyalta az 

indítványt. A bizottság módosító javaslata, hogy a határozati javaslat 2. pontja a következők 

szerint egészüljön ki: Felajánlja megvásárlásra a hevesi 049/31 és 049/32 hrsz-ú szántó 

művelési ágú ingatlanokat, melyeket zárt versenytárgyalás útján kíván értékesíteni, ahol a 

kikiáltási ár 24.500.000 forint. Mindkét bizottság egyhangúan támogatja a javaslatot. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan támogatja a következő 

módosítással: A határozat 2. pontja módosuljon úgy, hogy: Felajánlja megvásárlásra a 

hevesi 049/31 és 049/32 hrsz-ú szántó művelési ágú ingatlanokat, az értékesítésre vonatkozó 

törvényi előírások figyelembevételével.  

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Beszámolt arról, hogy a rendezési tervmódosításban már szerepel az út kiszélesítése, viszont 

még nem szerepelnek az infrastrukturális feltételek, amelyek az ipari park miatt szükségessé 

válnak. Véleménye szerint az ingatlan vásárlójától nem várható el, hogy a közműveket ő 

csináltassa meg. Az alapinfrastruktúrát a városnak kell megcsináltatnia, tudomása szerint 
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erre pályázati lehetőségek vannak. Az értékesítésnél figyelembe kell venni a rendezési tervet 

és a megvalósulás költségeit. Korábbi egyeztetések során megállapították, hogy 4 sávos út 

szükséges az ipari park miatt. Véleménye szerint a vételi ár a valós bekerülési költség legyen. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Örül a lehetőségnek, és minden munkahelyteremtést támogat. Aggályát fejezte ki azzal 

kapcsolatosan, hogy a Thermo- Astra Kft. alacsony törzstőkéjű fiatal cég, reméli tiszta a 

céljuk. Óvatosságra intette a testületet.   

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy korábban erre a területre már érkezett egy írásos javaslat. Egy budapesti 

csomagoló üzem érdeklődött a terület iránt, de a tárgyalások a technológia bonyolultsága 

miatt megakadtak.  

A szűkös idő miatt érkezett a testület elé így az anyag. A cégnek márciusban aláírt támogatói 

szerződéssel kell rendelkeznie a Magyar Állam irányában. Az 1,4 milliárd forintos fejlesztést 

2011. december hónapban aláírta alá a Thermo-Astra Kft. 

Elmondta, hogy a tárgyalások során felhívták a cégek figyelmét, hogy a 31-es főút 

tekintetében a közművek az út másik oldalán találhatóak. Elmondta, hogy a cégek azt is 

bekalkulálták, hogy maguknak kell kezdeményezni a csarnokhoz a megfelelő infrastruktúra 

kiépítését.  

 

Domján Róbert csoportvezető 

 

Egy terület közmű ellátására két lehetőség van, egyik lehetőség a Török János képviselő által 

megfogalmazott megoldás, másik a polgármester által megfogalmazott lehetőség. Ha ipari 

park üzemeltetőként szeretnék az infrastruktúrát megvalósítani, úgy jobb, ha az önkormányzat 

megépíti az infrastruktúrát és a közműállást az önkormányzattól veszi meg a cég, amelyik a 

területre betelepül. Nagy beruházási költsége lenne, amelyet véleménye szerint a jelenlegi 

költségvetésbe nem illeszthető bele. A másik megoldás, hogy cég a közműszolgáltatóval 

leegyezteti az elképzeléseit és a szükséges hálózatfejlesztési és csatlakozási díjat megfizeti.   

Véleménye szerint jelenlegi helyzetben a 2. megoldás a járható út. 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Tájékoztatta az önkormányzat a céget azzal kapcsolatosan, hogy a terület jelenleg termőföld 

és milyen közművesítési lehetőségekkel bír. A közművesítés kiépítését befolyásolja, hogy a cég 

pályázatában a közművesítés milyen mértékben szerepel. A cégnek egy szándéknyilatkozatra 

van szüksége a pályázathoz, a határozati javaslat és az indítvány szövege ennek megfelelő. 

Elmondta, hogy a szerződést a Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalni fogja. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok  

 

Véleménye szerint az anyag előkészítetlen. Az önkormányzati vagyon értékesítésére 2012. 

január 1-től három új törvény is vonatkozik, szerette volna, ha az indítványban kitérnek, arra, 

hogy lehetséges-e ilyen feltételekkel a terület eladása. A határozati javaslat 2. pontjában az 
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szerepel, hogy zárt versenytárgyalás keretében kínálja az önkormányzat eladásra a területet, 

véleménye szerint alá kellett volna támasztani, hogy a zárt versenytárgyalás jogszabálynak 

megfelelő-e, ezt már a Pénzügyi Bizottság ülésén jelezte, de a bizottsági ülésen és a testületi 

ülésen sem kapott kielégítő magyarázatot.  

Az indítványban szerepel, hogy a Fill-Energia Kft-vel nem kíván az önkormányzat szerződést 

kötni, nem tudja, hogy erről született-e szerződés, felmondás, erre nem tér ki az indítvány. 

Javasolta, hogy a határozati javaslat szövegéből kerüljön ki a 2. pont, mivel a 049/31 és 

049/32 helyrajzi szám véleménye szerint nem teljes mértékben létezik. A rendezési terv szerint 

a 26 méteres út a területen keresztül megy, illetve a vasút mellett a másik oldalon kialakításra 

került egy 50 méteres védőtávolság. 

Telekrendezést javasolt, melyet követően kialakult, új helyrajzi számot lehet felajánlani 

tervezésre. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy a hivatal megtett mindent, hogy jogilag a szándéknyilatkozat, akár a 

határozati javaslat 2. pontjával kapcsolatosan is megállja a helyét. Emlékeztette Sveiczer 

Sándor képviselőt, hogy a Fill-Energia Kft. írásban visszavonta indítványát a terület 

megvásárlására. A jelenlegi indítványban szerepel, hogy a képviselő-testület döntött arról, 

hogy szabadon értékesíthető a terület. Elmondta, hogy a Fill-Energia Kft.-vel kapcsolatos 

jogokról és kötelezettségekről Sveiczer Sándor tanácsnok szabadon tájékozódhatott volna, 

mivel a szerződést tárgyalta a képviselő-testület. Elmondta, hogy az önkormányzatnak nincs 

kötelezettsége a területbiztosításra. A szándéknyilatkozat nem adás-vételi szerződés, vagy 

eladási nyilatkozat, hanem ajánlat, amely bizonyos feltételek mellett teljesül. Az indítványban 

jelenleg jelezni kívánták, hogy több résztvevős az ajánlattétel, szeretné az önkormányzat, ha 

valódi verseny alakulna ki az önkormányzati vagyon értékesítése kapcsán. 

 

 

Török János bizottsági tag 

 

 Javasolta, hogy a terület infrastrukturális ellátását tárgyalják meg önálló napirendi 

pontként. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok  

   

Elmondta, hogy olvasta a Fill- Energia Kft. kapcsolatos részt az indítványban. Megerősítést 

kívánt arról, hogy történt-e levelezés az elállásról. A határozati javaslat 2. pont utolsó sora a 

hatályos törvényi rendelkezéseket nem tartalmazza, véleménye szerint nincs alátámasztva, 

illetve a helyrajzi számok teljes egészében nem léteznek. Fenntartja javaslatát, mely szerint a 

határozati javaslat 2. pontja kerüljön ki a határozati javaslatból. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint a hivatali dolgozók a jogszabályoknak megfelelően készítették el az 

indítvány. Felhívta a figyelmet, hogy Sveiczer Sándor tanácsnok javaslata és a Pénzügyi 

Bizottság javaslata hasonlít egymáshoz. Elmondta, hogy a cég a 049/31 és 049/32 hrsz-ú 

ingatlanokkal kapcsolatosan tájékoztatva lett. A Thermo-Astra Kft.-nek beruházásához 
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összesen 3 hektár területre van szüksége, de a jelenlegi megosztás szerint így tudjuk 

meghirdetni. A telekrendezés hónapokat venne igénybe. A munkahelyteremtő beruházás 

kapcsán is gyorsan kellett döntenie a testületnek és 1,5 éve áll a megvalósulás.  

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság javaslata, hogy a határozati javaslatban ne a zárt versenytárgyalás 

szerepeljen, hanem az ingatlanokat az értékesítésre vonatkozó törvényi előírások 

figyelembevételével ajánlják fel megvásárlásra. Véleménye szerint így Sveiczer Sándor 

tanácsnok ezzel kapcsolatos aggályai feloldódnának. Török János képviselő javaslatát, mely 

szerint külön napirendi pontként foglalkozzanak a terület infrastruktúrájával 

megfontolandónak tartja, véleménye szerint azonban nem indokolt. Megjegyezte, hogy most 

dönteni kellene az ingatlan eladásról, amelyből bevétel származhat, illetve véleménye szerint 

nem kellene a munkahelyteremtés útjába állni. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy az ingatlan-nyilvántartás adatai mérvadóak a helyrajzi számok tekintetében. 

Az ingatlan-nyilvántartás közhiteles és nyilvános, az adatok addig valósak, amíg módosítási 

kérelem nem érkezik. Jelen esetben nem érkezett módosítási kérelem. A városrendezési terv és 

bármilyen terület megosztási terve, csak terv, ameddig az ingatlan-nyilvántartásba 

bejegyzésre nem kerül. Tájékoztatták a céget terveikről. A határozati javaslat a jelenlegi 

tények alapján készült valós adatoknak megfelelő. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Javasolta a terület infrastruktúráját önálló napirendi pontként tárgyalják meg, nem említette 

javaslatában, hogy az ingatlan eladással kapcsolatosan halasszák el a döntést. Véleménye 

szerint körültekintőnek kell lenni.  

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Kérte Csáki Zsigmond polgármestert, hogy adjon bővebb felvilágosítást a cég pályázatáról. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy az indítványban szerepel, hogy a cégtől írásos kérelem érkezett az 

önkormányzathoz, illetve egy tárgyalás történt a céggel, ezekről tud információt adni. Ha az 

ingatlan felajánlásról dönt a képviselő-testület, akkor a döntés kapcsán részletes kimutatást 

fog az önkormányzat kérni a cégtől. Elvi döntésről lesz szó. A céggel még legalább két 

alkalommal találkoznak, egyik alkalommal az lesz, amikor a tervező a helyi építési hatósággal 

fog egyeztetést folytatni, illetve a fejlesztéssel kapcsolatos támogatói szerződés megismerése 

kapcsán lesz a második találkozás. 
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Sveiczer Sándor tanácsnok  

 

Tudomására jutott, hogy a Thermo- Astra Kft. 737 millió forint támogatási összeget nyert 

2011. július 19-én. Az internetes oldal tartalma szerint a projekt logisztikai központ 

létrehozását teszi lehetővé. Szeretné, hogyha a testület a két helyrajzi számról elvi síkon 

döntene, nem lehet két helyrajzi számról beszélni, csak a helyrajzi számon belüli területről. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A Thermo Astra Kft. az önkormányzatnak címzett levelében azt írta, hogy 1,4 milliárd forint 

költségvetésű 10.000 m2 alapterületű logisztikai központ létesítését kívánja megvalósítani 

Hevesen. Ez az összeg messze áll a Sveiczer Sándor tanácsnok által említett összegtől. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Információi szerint 736 millió forintról van szó, 50 %-os támogatási intenzitással. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Elmondta, hogy a cég levele szerint decemberbe írtak alá támogatói szerződést. Lehetett 

júliusban egy NFÜ döntés, és történhetett a támogatási szerződés aláírása decemberben. 

Megkérdezte Sveiczer Sándor tanácsnoktól, hogy szeretné-e, hogy a cég bemutassa a 

támogatási szerződést. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

A megvalósítás dátumát problémásnak tartja. 

 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

A helyrajzi számok a jelenlegi helyzetet tükrözik, a Földhivatal nyilvántartásában jelenleg 

szereplő adatokat. A rendezési terv bármelyik fajtája csak műszaki lehetőséget jelent.  A 

megállapodásban ki lehet térni a rendezési terv jövőbeni hatásaira. Elmondta, hogy a 

Thermo- Astra Kft-t tájékoztatták a rendezési terv hatásairól. Lehetőség van az út és erdősáv, 

és a fejlesztés megvalósulására is.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megkérdezte, hogy Sveiczer Sándor módosító javaslatát fenn kívánja-e tartani. 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Fenntartja módosító javaslatát. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Török János bizottsági elnököt kérte, hogy javaslatához jelöljön meg időpontot. 

 

 

Török János képviselő 

 

Javasolta, hogy a következő soros ülésen tárgyalják meg a terület infrastrukturális 

fejlesztését. 

 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

Török János képviselő javaslatával egyetért, hogy a terület infrastrukturális fejlesztését 

vitassa meg a képviselő-testület, azonban a márciusi testületi ülés anyagát a jövő hét pénteken 

le kell adni, az indítvány előkészítést igényel, szakértői vélemények kikérését, ezért kérte, hogy 

olyan időpontot határozzon meg, amely időpontra az indítvány megfelelő előkészítésére 

alkalom nyílik. 

 

 

Török János képviselő 

 

Javasolta, hogy a terület infrastrukturális fejlesztésének megvitatására 2012. áprilisi testületi 

ülésen kerüljön sor. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte Sveiczer Sándor tanácsnokot, hogy módosító javaslatát ismételje meg. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Megvásárlásra felajánl a hevesi 049/31 és 049/32 hrsz.-ú szántó művelési ágú ingatlanokon 

belül területet. Értékesítésre nem kívánna kitérni. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Sveiczer Sándor tanácsnok módosító 

javaslatáról, mely szerint: A Képviselő-testület megvásárlásra felajánl a hevesi 049/31 és 

049/32 hrsz.-ú szántó művelési ágú ingatlanokon belül területet. 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen, 3 nem szavazattal és 6 tartózkodás 

mellett nem fogadta el a módosító javaslatot. 
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Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Török János bizottsági elnök módosító 

javaslatáról, mely szerint az áprilisi testületi ülésre a terület infrastrukturális fejlesztésével 

kapcsolatos előterjesztés készüljön el. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 
 

   28/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a hevesi 

049/31 és 049/32 hrsz.-ú ingatlanok infrastrukturális 

fejlesztésére vonatkozó elképzelést, javaslatot a 2012. áprilisi 

testületi ülésen megtárgyalja. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. április 6. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait szavazzanak a Jogi és Ügyrendi Bizottság és a 

Városfejlesztési Bizottság módosító javaslatáról, mely szerint a minimális kikiáltási ár 24,5 

millió forint legyen. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadta a Jogi és Ügyrendi Bizottság és a Városfejlesztési Bizottság javaslatát. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Pénzügyi Bizottság javaslatával 

kiegészült határozati javaslat elfogadásáról, mely szerint az ingatlanokat az értékesítésre 

vonatkozó törvényi előírások figyelembevételével ajánlják megvásárlásra. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

   29/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 

Thermo-Astra Kft. kérelme tárgyában benyújtott sürgősségi 

indítványt és a következő határozatot hozta: 

 

1. Heves Város Önkormányzata támogatja a Thermo-

Astra Kft (6500 Baja, Szegedi u. 121., cjsz.: 03-09-

123713) intermodális logisztikai központ célú 

beruházását. 

2. Felajánlja megvásárlásra a hevesi 049/31 és 049/32 

hrsz.-ú szántó művelési ágú ingatlanokat, melyeket az 

értékesítésre vonatkozó törvényi előírások 
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figyelembevételével kíván értékesíteni, minimális 

kikiáltási árként 24,5 millió forintot határoz meg. 

3. Felhatalmazza Heves Város Polgármesterét a szükséges 

dokumentumok előkészítésére azzal, hogy elfogadásra a 

Képviselő-testület elé be kell terjeszteni azokat. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. március 31. 

 

 

14./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány a Penzió 17 Kft. felé fennálló tartozás 

rendezése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester  

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság és a Városfejlesztési Bizottság együttes ülésén megtárgyalta az 

indítványt, kitértek az előzményekre is, a bizottságok tagjai egyhangúan egyetértettek abban, 

hogy a tárgyalásokat folytatni kell. Módosító javaslatuk: Heves Város Önkormányzata 

hozzájárul a 109 hrsz. ingatlanokra történő Penzió 17 Kft (1103 Budapest, Kőér u. 5. 

adószám: 10832563-2-42) javára jelzálog ingatlan-nyilvántartásban történő bejegyzésével, 

annak dátumától számított 2 év időtartamra. Továbbá megvizsgálja más ingatlanok e körbe 

történő bevonásának lehetőségét. A konyha vetődött fel az ingatlanok megvizsgálása során, 

amelyben a Kft. dolgozik, amely konyhában vállalta, hogy előállít egy bizonyos adagszámot, 

amely adagszámot nem teljesített, ennek oka a cég üzletpolitikája lehet, illetve minőségi 

kifogást.  

Elmondta, hogy a cég korábban benyújtott a konyha felújításával kapcsolatosan egy 

körülbelül 220 millió forintos számlát. A bizottság tagjai úgy vélték, ha az ingatlan értéke 

ilyen összeggel növekedett, akkor érdemes lenne felajánlani a Pensió 17 Kft-nek. Kérték 

vizsgálják meg az ingatlan felajánlásának lehetőségét.  

Heves Város Önkormányzata hozzájárul a 049/31 és a 049/32 hrsz-ú szántó művelési ágú 

ingatlan értékesítéséből befolyó összeg Pensió 17 Kft javára történő felajánlásához, 

engedményezéséhez.  

Az eredeti határozat 2. pontját a bizottságok tagjai egyhangúan nem támogatták. Az eredeti 

határozat 3. pontját a bizottságok tagjai egyhangúan támogatták. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság az indítványt megtárgyalta és javaslata:1. Törekedni kell a Penzió 17 

Kft-vel történő megegyezésre, az adósságrendezési eljárás további szüneteltetésére és a 
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Penzió 17 Kft szolgáltatásainak folytatására. 2. Nem járulnak hozzá a strandfürdő, kemping 

ingatlanok jelzálogjog és vételi jog bejegyzéséhez. 3. Javasolják megfontolni a város 

vagyonkataszterébe szereplő alábbi ingatlanok közül felajánlást tenni a jelzálogjog 

bejegyzésére: piac, Szerelem A. úti lakóházak és a Fő úti lakóházak. 

  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A bizottságok véleménye szerint törekedni kell a tárgyalások folytatására. A Jogi és Ügyrendi 

Bizottság és a Városfejlesztési bizottság álláspontja, hogy vételi jogot semmire ne engedjen a 

képviselő-testület bejegyeztetni, jelzálogjogot csak a „Bermuda háromszögre” engedjen 

bejegyeztetni. A Pénzügyi Bizottság javasolta a város vagyonkataszterébe szereplő ingatlanok 

felajánlásának a megfontolását. Megjegyezte, hogy nem szerencsés az ingatlanokat 

nevesíteni. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Elfogadja, hogy ne nevesítsenek vagyontárgyakat, visszavonja javaslatának azt a részét, 

melyben felsorolja az ingatlanokat. 

 

 

Kis Tamás képviselő  

 

Nem tudja, hogy a Penzió 17 Kft-t kielégíti-e a jelzálog bejegyzés. Véleménye szerint a 

problémát ezzel nem oldanák meg, ugyanis az önkormányzatnak havonta 10-15 millió 

forinttal nő a Penzió 17 Kft felé fennálló tartozása. Véleménye szerint az alapproblémát 

kellene megszüntetni. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint az oktatás állami átalakítása miatt és a Penzió 17 Kft által indított 

adósságrendezési eljárás miatt nem célszerű az önkormányzatnak állást foglalnia. Elmondta, 

hogy az önkormányzatot a likvid pénz hiánya juttatta ebbe a helyzetbe. A tartozást 

megpróbáljuk csökkenteni, de a helyzet megoldása függ az oktatás állami átalakításától is. Az 

önkormányzatnak szerződésfelmondással nem kellene konfliktust felvállalni.  

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

A Penzió 17 Kft a strand esetében kielégítetlen marad. A Penzió 17 Kft-nek 120 millió forintos 

kint levősége van, adósságrendezési eljárást indított, hogy valamilyen ingatlanra vételi jogot, 

jelzálogjogot be lehessen jegyeztetni. Véleménye szerint tárgyalással lehet a helyzetet 

rendezni. Más ingatlanok felajánlását támogatja. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Tudomása szerint, ha a gazdasági szférában csődhelyzetbe kerül egy cég, és bizonyos 

beszállítókat előnyösebb helyzetbe juttat, akkor az csőd bűntettnek számít. Az önkormányzatok 
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esetében nincs ilyen rendelkezés? Véleménye szerint adósságrendezési eljárás előtt nem 

szerencsés egyes hitelezőket előnyösebb helyzetbe juttatni. A jelzálogjog bejegyzése 

adósságrendezési eljárás esetén nem jelent számukra előnyt, mert a jelzálog alatt lévő 

ingatlan felszabadul. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

A közétkeztetés kötelező feladat, azt megszüntetni nem lehet, az ellátást a lehetséges mértékig 

csökkentették. Elmondta, hogy a közétkeztetés ellátását illetően hatályos és érvényes 

szerződése van az önkormányzatnak, a szerződés közbeszerzési eljárást követően jött létre. Az 

önkormányzatnak a szolgáltatást a közbeszerzési eljárás nyertesével kell ellátatnia. Elmondta, 

hogy korábban felmerült az, hogy a szerződésben foglaltak ellátása kifogásolható a cég 

részéről. Ugyanakkor tény, hogy a tavalyi költségvetés elfogadásakor szolgáltatás 

igénybevételének a csökkentése, illetve a szociális intézmények kapcsán az adag számok 

csökkentése az önkormányzat részéről is a szerződés egyoldalú módosításának minősült. A 

jelzálogjog egy adósságrendezési eljárásban nem releváns. Elmondta, hogy gazdasági 

társaságok esetén bizonyos tényállások megvalósulása esetén csőd bűntett valósulhat meg. Az 

önkormányzat nem gazdasági társaság, az önkormányzat ellen csődeljárás, felszámolás nem 

indulhat. Jelen esetben egy hitelügylet biztosításáról van szó. Véleménye szerint sem kellene 

tárgyalni a vételi jog bejegyzését. A tartozás nem növekszik lineárisan, ugyanis a tavalyi év 

során érkezett állami támogatást az önkormányzat tartozásának csökkentésre fordította.   

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Jogi és Ügyrendi Bizottság és 

Városfejlesztési Bizottság együttes javaslatával és a Pénzügyi Bizottság javaslatával 

kiegészült határozati javaslat elfogadásáról, mely szerint: 1. Heves Város Önkormányzata 

hozzájárul a 109 hrsz. ingatlanokra történő Penzió 17 Kft (1103 Budapest, Kőér u. 5. 

adószám: 10832563-2-42) javára jelzálog ingatlan- nyilvántartásban történő bejegyzésével, 

annak dátumától számított 2 év időtartamra. Továbbá megvizsgálja a vagyonkataszterben 

szereplő ingatlanok e körbe történő bevonásának lehetőségét. 

2. Heves Város Önkormányzata hozzájárul a 049/31 és a 049/32 hrsz-ú szántó művelési ágú 

ingatlan értékesítéséből befolyó összeg Pensió 17 Kft javára történő felajánlásához, 

engedményezéséhez.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen és 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

30/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

    

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 

Penzió 17 Kft felé fennálló tartozás rendezése tárgyában 

benyújtott sürgősségi indítványt és a következő határozatot 

hozta: 
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1. Heves Város Önkormányzata hozzájárul a 109 hrsz-ú 

ingatlanra történő – a Penzió 17 Kft (1103 Budapest, Kőér u. 

5. adószám: 10832563-2-42) javára - jelzálogjog ingatlan- 

nyilvántartásba történő bejegyzéséhez, annak dátumától 

számított 2 év időtartamra. 

 

2. Heves Város Önkormányzata hozzájárul a 049/31 és a 

049/32 hrsz-ú szántó művelési ágú ingatlanok értékesítéséből 

származó bevétel Penzió 17 Kft részére történő 

engedményezéséhez.  

 

3. A Képviselő-testület az 1.-2. pontban foglaltakon túlmenően 

megvizsgálja a vagyonában lévő ingatlanok – tartozás 

rendezése érdekében történő - bevonásának lehetőségét. 

 

4. Felhatalmazza Heves Város Polgármesterét a szükséges 

dokumentumok előkészítésére azzal, hogy elfogadásra a 

Képviselő-testület elé be kell terjeszteni azokat. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. március 31. 

 

 

 

17./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány bankszámlavezetésre közbeszerzési eljárás 

tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester  

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Hozzászólások: 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 
A Pénzügyi Bizottság az indítványt megtárgyalta és egyhangúan támogatja. 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság és a Városfejlesztési Bizottság együttes ülésén megtárgyalta az 

indítványt és egyhangúan támogatja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 
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Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

 

   31/2012. (II. 29.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 

Bankszámlavezetésre közbeszerzési eljárás tárgyában 

benyújtott indítványt és a következő határozatot hozta: 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete kezdeményezi 

az OTP Bank Nyrt-nél a folyószámla szerződés és a hozzá 

tartozó hitelszerződések prolongációját, legkésőbb 2012. június 

30-ig terjedően. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. március 31.  

 

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

ülését 12.13 órakor bezárta.  

 

Kmf. 

 

 

 

 

 

 

 

 Csáki Zsigmond  Szabó Sándor  

  polgármester címzetes főjegyző 
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A Képviselő-testület 2012. február 29–i ülésének szavazási eredményei 

 

Napirend előtti: napirend elfogadásáról szavazás 
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1. Szavazás Heves Város Önkormányzata 2011. évi költségvetési rendelet módosításáról 
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2. Szavazás a közműves ivóvízért és a közüzemi csatornamű használatért fizetendő díjról szóló 

rendelet hatályon kívül helyezéséről  
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3. Szavazás az egészségügyi alapellátást nyújtó szolgálatok körzeteinek módosításáról 
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4. Szavazás az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság javaslatáról, mely szerint a 

rendezvénytervbe kerüljön be április 22-e, a Föld napja. 
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5. Szavazás a Heves Városi Művelődési Közgyűjteményi Intézet (HVMKI) 2012. évi munka- és 

rendezvénytervének jóváhagyásáról, mely kiegészült az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 

javaslatával, mely szerint a rendezvénytervbe kerüljön be április 22-e, a Föld napja. 
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6.Szavazás a Heves, Hunyadi u. 19-21. számú ingatlan Társasház tulajdont alapító okirat és 

Szervezeti – működési szabályzata elfogadásáról 
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7. Szavazás a Ladies Kerámia Kft. kérelméről, mely a Pénzügyi Bizottság módosító 

javaslatával kiegészült, mely szerint a kaukció letétele mellette 3 havi bérleti díj lelakása 

lehetséges 
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8. Szavazás a Jancsó és Jancsó 60. Kft. bérleti díj csökkentéséről, mely kiegészült a Pénzügyi 

Bizottság módosító javaslatával, mely szerint akkor szavazzanak a Jancsó és Jancsó 60 Kft 

kérelméről, ha a 110.000 forintos hátralékát megfizeti. 

 

 

 

 

 

 

* 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

* 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Megjegyzés: A 7. napirendi pont szavazási eredményéhez tévesen a * jelzettek szerint a 8. 

napirendi pont szavazási eredménye került kiválasztásra. 
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A 7. napirendi pont helyes szavazási eredménye az alábbiakban: 
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9. Szavazás a Kolozsvári u. 10. I/1. szám alatt lévő bérlakás gázfűtés beruházás 

megtérítéséről 
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10. Szavazás Fehér Jánosné által bérelt 3360 Heves, Kolozsvári u. 10. I/2. szám alatt lévő 

üzleti célú bérlakás bérleti jogának meghosszabbításáról 
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11. Szavazás az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság módosító javaslatáról, mely szerint az 

HVNOI igazgatóságának átköltöztetése a Körzeti Tagiskolába, beleépüljön a II. fordulós 

költségvetésbe 
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12. Szavazás a város oktatási helyzetének felülvizsgálatának elnapolásáról az oktatást érintő 

törvények megszületéséig 
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13. Szavazás a komplex telep-programról, mely a következő módosításokkal egészült ki:  az 

összeállított anyag visszakerül a testület elé, illetve, hogy a Cigány Kisebbségi Önkormányzat 

vezetését és az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnökét a pályázati anyag előkészítésébe 

bevonják 
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14. Szavazás a mezőőri szolgálat 2011. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról, 

mely azzal a módosítással egészült ki, hogy a költségvetésnél vizsgálják meg annak a 

lehetőségét, hogy GPS, terepviszonyoknak megfelelő gépjármű és fényképezőgép beszerzésére 

van-e lehetőség. 
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15. szavazás  Sveiczer Sándor tanácsnok módosító javaslatáról, mely szerint:: A Képviselő-

testület megvásárlásra felajánl a hevesi 049/31 és 049/32 hrsz.-ú szántó művelési ágú 

ingatlanokon belül területet. 
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16. Szavazás  Török János bizottsági elnök módosító javaslatáról, mely szerint az áprilisi 

testületi ülésen a terület infrastrukturális fejlesztésével foglalkozzon a testület. 
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17. Szavazás a Jogi és Ügyrendi Bizottság és a Városfejlesztési Bizottság módosító 

javaslatáról, mely szerint a minimális kikiáltási ár 24,5 millió forint legyen. 
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18. Szavazás a Pénzügyi Bizottság javaslatával kiegészült határozati javaslat elfogadásáról, 

mely szerint az ingatlanokat az értékesítésre vonatkozó törvényi előírások figyelembevételével 

ajánlják megvásárlásra. 
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19. Szavazás a Jogi és Ügyrendi Bizottság és Városfejlesztési Bizottság együttes javaslatával 

és a Pénzügyi Bizottság javaslatával kiegészült határozati javaslat elfogadásáról, mely 

szerint: 1. Heves Város Önkormányzata hozzájárul a 109 hrsz ingatlanokra történő Penzió 17 

Kft (1103 Budapest, Kőér u. 5., adószám: 10832563-2-42) javára jelzálog ingatlan- 

nyilvántartásban történő bejegyzésével, annak dátumától számított 2 év időtartamra. Továbbá 

megvizsgálja a vagyonkataszterben szereplő ingatlanok e körbe történő bevonásának 

lehetőségét. 2. Heves Város Önkormányzata hozzájárul a 049/31 és a 049/32 hrsz-ú szántó 

művelési ágú ingatlan értékesítéséből befolyó összeg Pensió 17 Kft javára történő 

felajánlásához, engedményezéséhez.  
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20. Szavazás a bankszámlavezetésre közbeszerzési eljárásról 

 

 

 
 

 


